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Stråvalla Båtklubb 

Protokoll från medlemsmöte lördagen den 7 oktober 2023 kl 10:00, 

Klubbhuset, Stråvalla hamn 

Punkt 1 Patrik Lindberg öppnade mötet. 

Punkt 2 Dagordning: 

Punkt 2.1 Dagordningen fastställdes. 

Punkt 2.2 Anmälan av frågor till mötet. 

Bo Fock, Vakt, Felaktiga tampar och avsaknad av fendrar. Inköp av Hjärtstartare. 

Punkt 3 Mötet befanns stadgeenligt utlyst. Även om en medlem saknade en sms påminnelse. Sty-

relsen lovade vara noggrannare med detta i framtiden. 

Punkt 4 Val av ordförande och sekreterare för mötet: 

Punkt 4.1 Val av ordförande för mötet. Sittande Patrik Lindberg valdes. 

Punkt 4.2 Val av sekreterare för mötet. Sittande Marie Rexelius valdes. 

Punkt 5 Val av justeringsmän för mötesprotokollet; Anders Johansson och Christer Lannestam 

valdes. 

Punkt 6 Närvaro antecknas på cirkulerande lista. Från styrelsen deltog Patrik Lindberg, Marie 

Rexelius, Torbjörn Öhrström, Peter Gustafsson, Jörgen Sundberg samt Daniel Karlsson 

dessutom deltog 8 medlemmar i mötet. 

Punkt 7 Protokoll från årsmötet den 29 april 2023 godkändes 

Punkt 8 Rapport från kassören. Kassören Torstein Fagerhaug hade inte möjlighet att delta i mötet 

men hade skickat en rapport som MR läste upp. Föreningen ligger inom den planerad 

budgeten som är satt för 2023. Föreningen har fortsatt en god ekonomi. Vi har idag  

667 173,59 SEK på vårt företagskonto. Enligt tidigare beslut har vi löst vårt investerings-

lån på 100 000 SEK. TF kommer under 2023 att börja betala av på våra medlemslån till 

våra medlemmar. Vi kommer att följa medlemslistan och utbetalningarna kommer att ske 

under ett par år framöver allt enligt beslut på tidigare Medlemsmöte. Fakturor kommer 

att distribueras i november för de medlemmar som inte har valt att delta i arbetsdagar el-

ler ta ansvar för sina vaktnätter. Vänligen notera att sitta vakt eller att ordna en ersättare 

är varje medlems ansvar! 

JS tar över ansvar för Båtplatsfördelning och nyckeltaggar. 

Punkt 9 Rapport från hamnkommittén. Christer Örn och Mikael Johansson hade inte möjlighet att 

närvara vid mötet, från hamnkommittén deltog Jörgen Sundberg och Daniel Karlsson. 

Hamnkommittén berättade att arbetsdagarna under våren fungerat bra, arbetet bestod med 

av löpande underhåll samt en del målning och uppfräschning. Vi har haft ett Piruttag-

ningssystem sedan många år i föreningen, 4 personer allokeras till Valberedning och 4 

personer får ansvar att vara behjälpliga till Hamnkommittén. De 4 personerna som har 

ansvar inom Hamnkommittén samlas på våren i samband med arbetsdagarna och tilldelas 
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arbetsuppgifter under säsongen. Ansvar som har identifierats; slyröjning, inköp förbruk-

ningsmaterial samt utryckning om något inte fungerar. 

Punkt 10 Till mötet anmälda frågor: 

Punkt 10.1 Inget förutom nedan redovisade Övriga frågor. 

Punkt 11 Nästa medlemsmöte blir årsmötet 2024. Styrelsen ber att få återkomma med datum, vil-

ket godkändes av mötet. 

Punkt 12 Övriga frågor: 

Punkt 12.1 Bo Fock medlem i styrelsen sedan många år, avled hastigt vid arbete i hamnen i slutet på 

augusti. Styrelsen har skickat kondoleansblommor till familjen, PL deltog också vid be-

gravningen, Stråvalla Båtklubb skickade enligt familjens önskemål ett bidrag till Hjärn-

fonden. Bosse har haft ett huvudansvar för vårt BAS system, TÖ kommer att ta över 

detta. BAS-administratören ansvarar för våra Medlemslistor. Bosse arbetade nära MR 

med mallar till agendor och protokoll. Många administrativa dokument finns förmodli-

gen sparade på Bosses hårddisk, familjen kommer att supportera SBK så långt som möj-

ligt för att ge oss tillgång till dessa dokument. Sedan ca 6 månader har styrelsen börjat att 

arbeta med ett Filarkiv där vi kan dela dokument som alla i styrelsen kan ha tillgång till. 

Detta arbete kommer nu att intensifieras. 

Efter denna olyckshändelse har SBK också beslutat att köpa in en Hjärtstartare. Peter Pers-

son från företaget Livsviktigt deltog initialt i mötet och berättade om denna Hjärtstartare. 

Styrelsen har också preliminärt bokat in ett antal utbildningstillfällen tillsammans med Pe-

ter om intresse finns. SBK kommer att stå för 50% av kostnaden för utbildningen. En med-

lem tog upp behovet av en årlig repetition av denna utbildning, ev finns en intern person 

som kan hålla i denna repetition. 

Punkt 12.2 Vakt, sommaren har fungerat bra. Medlemmarna har skött sina allokerade nätter, vi har 

inte haft några incidenter i sommar. Styrelsen vill dock påpeka att sitta vakt är ett åta-

gande enligt våra stadgar, Båtplatsinnehavare ska senast den 1 maj har anmält sig till sina 

vaktnätter. Vår Hamnkapten PG måste ringa åtskilliga telefonsamtal för att påminna 

medlemmar om att sitta vakt. Styrelsen arbetar med hur vi kan effektivisera detta. Förslag 

på Medlemsmötet är att vi lägger ut en papperskalender i klubbstugan eller en elektronisk 

kalender på Hemsidan den 15 april. De medlemmar som inte antecknar sig själva kom-

mer att allokeras vaktnätter den 1 maj. Detta är en stadgeskyldighet som är oerhört viktig. 

Det är medlemmens ansvar att finna en ersättare om han/hon inte kan sitta vakt på sin al-

lokerade vaktnatt. Alternativt att kontakta en annan medlem för att byta natt. Uppdate-

rade medlemslistor med telefonnummer kommer att finnas i Klubblokalen. Mötet stöt-

tade detta förslag fullt ut. 

Punkt 12.3 Tampar och fendrar. Styrelsen vill återigen påminna om att alla Båtplatsinnehavare är 

skyldiga att säkerställa att du har din båt förtöjd med godkända tampar och att man har 

fendrar på sin båt. Detta är en skyldighet enligt våra stadgar om detta inte sköts kan ett 

Varningsbrev skickas till medlemmen och hon/han kan om det fortsatt inte åtgärdas ren-

dera uteslutning ur klubben. 

Punkt 13 Planerade arbeten inför nästa säsong; Sjösättningsrampen kommer att åtgärdas till nästa 

säsong. Pollarna på Norra bryggan har börjat ruttna och flyta upp i hamninloppet, kan in-

nebära fara. Sjösättningsrampen för kajaker har farit illa under sommarens stormar, till-

fällig reparation har genomförts. Styrelsen arbetar med att finna lösningar på allt detta. 

Dessutom arbetar styrelsen med att finna alternativ till Mittbryggan som står i tur för un-

derhåll. Ett alternativ är två flytbryggor med Y-bommar. Detta skulle innebära ytterligare 
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några båtplatser i hamnen, vi har fortsatt många medlemmar som står i kö för en båtplats. 

Ev. kan denna typ av brygga innebära positiva effekter på miljön. Leverantören arbetar 

med att få till stånd ett alternativ, som skulle kunna generera bidrag. Styrelsen framför 

allt vår ordförande PL arbetar med dessa frågor.   

Punkt 13.1 En medlem tog upp att Bommen inte har fungerat optimalt under några tillfällen i som-

mar. PL är medveten om detta, beror på en kortslutning, nu åtgärdat. PL nämnde också 

att vi har problem med en kabel som förser bryggorna med ström vilket gör att vi har haft 

återkommande problem med lamporna, Detta kommer att lösas till nästa säsong. 

 

Notera, det är absolut förbjudet att ställa upp Husvagnar eller Husbilar på hamnplan! 

 

Styrelsen uppmanar återigen alla medlemmar att verifiera sin email adress och övriga kon-

taktuppgifter. Beslutades att ett sms skickas ut i början på januari varje år som påminner 

om detta. 

 

Punkt 14 PL tackade alla som närvarade och avslutade mötet. 

 

Mötesordförande: Patrik Lindberg 

 

Vid protokollet: Marie Rexelius 

 

Justeras Anders Johansson:  

 

Justeras Christer Lannestam: 

 


